
14. september 2017 Referat fra bestyrelsesmødet i MA-Net 

Tilstede:  Silke, Carsten, Iver, Martin, Kim og Minna (ref.) 
Fraværende med afbud:  Hans Jørgen og Steen 
Fraværende uden afbud:  Morten 
 

Ad 1.     Godkendelse af seneste referat og gennemgang til nettet 

Referatet blev godkendt og kan med få rettelser lægges på hjemmesiden. 

 Ad 2.      Dårligere brugere – aftale om hvordan vi kan nå alle 

Det er nødvendigt at flere teknikere påtager sig flere opgaver, da der mangler supportere i 

Lime, Skørring og Søby – aktuelt er der behov for at kontakte ”dårlige” brugere. Der 

planlægges udarbejdet et stillingsopslag som kan bringes i nyhedsbrev, der lægges på 

hjemmesiden og FB-siden. 

Ad 3.      Dataloven 

                         Der udarbejdes udkast – der efterfølgende drøftes i bestyrelsen. 

Ad 4.    Fra kasseren 

                         Dårlige betaleres net lukkes efter weekenden (16. - 17. september). 

                        Nye brugerradioer anskaffes i indeværende år. 

Ad 5.    Fra Teknikgruppen 

Ticket-systemet bliver ikke ”taget sig af” tilstrækkelig hurtigt. Der udsendes mails, når der 

ligger en ticket. 

Ad 6.    Fra PR-gruppen 

PR-gruppen fremlagde forslag til beskrivelse/kriterier for MA-net-prisen, med tilhørende 

ansøgningsskema og evalueringsskema. Forslagene blev godkendt med mindre rettelser. 

Efter tilretningen lægges alle tre dele på hjemmesiden. Der skrives pressemeddelelse og FB-

opdatering. Pressemeddelelsen lægges på hjemmesiden og sættes i Nyhedsbrevet. 

Ad 7.    Eventuelt 

Mailserveren – der skal ryddes op i mailgrupper. 

13. december mødes MA-nets frivillige til gløgg og æbleskiver i Mørke. 

Julefrokosten afholdes i januar. 

 


